

目 录

研究论文

中国互联网内容监管体制结构、功能与演化分析	马费成	李小宇	张 斌(1124)
人际竞争情报分析方法论	吴晓伟	李 丹	龙青云(1138)
基于互引的竞争情报知识交流网络研究	南 刚	王亚民	李 慧(1148)
基于引用内容的引文检索与推荐系统	刘盛博	丁 堃	刘则渊(1157)
TValue 术语抽取法		刘胜奇	朱东华(1164)
基于本体概念相似度的网页排序算法研究	张 健	冯 飞	刘 宇 马红烨(1174)
领域交叉性分析指标与方法新探及其实证研究		陈赛君	陈智高(1184)
一种基于齐普夫定律的确定语料中高低词频分界点的新方法			
——以科学计量研究为例		叶 飞	宋志强(1196)
信息传播对产品伤害危机下消费者信任修复影响机制研究		韩亚品	胡珑瑛(1204)
社交网络环境下电子服务忠诚度的影响因素研究	邓胜利	杨丽娜	刘 勇(1213)

综述评介

信息经济学研究的可视化分析			朱 靖(1222)
---------------------	--	--	-----------

JOURNAL OF THE CHINA SOCIETY FOR
SCIENTIFIC AND TECHNICAL INFORMATION

Vol. 32, No. 11

November 2013

CONTENTS

Analysis on the Structure, Function and Evolution of China's Internet Content Regulation Regime		Ma Feicheng, Li Xiaoyu and Zhang Bin(1124)
The Analysis Methodology for Human Competitive Intelligence		Wu Xiaowei, Li Dan and Long Qinyun(1138)
Research on the Knowledge Exchange Network in the Field of Competitive Intelligence Based on Cross-citations		
		Nan Gang, Wang Yamin and Li Hui(1148)
Citation Retrieval and Recommendation Based on Citation Context		Liu Shengbo, Ding Kun and Liu Zeyuan(1157)
Automatic Term Extraction Based on TValue		Liu Shengqi and Zhu Donghua (1164)
Research on Ranking Web Pages Based on Ontology Concepts Similarity	...	Zhang Jian, Feng Fei, Liu Yu and Ma Hongye(1174)
New Exploration and Empirical Research on the Indicator and Methods for Analyzing Interdisciplinarity in Scientific Research		Chen Saijun and Chen Zhigao(1184)
A New Method to Identify the Boundary Between High- and Low-Frequency Words in Corpus Based on Zipf's Law; A Case Study of Scientometrics		Ye Fei and Song Zhiqiang(1196)
The Mechanism on Impact of Information Dissemination on Consumer Trust Repair in Product Harm Crisis		
		Han Yapin and Hu Longying(1204)
An Empirical Investigation of E-Loyalty in Social Environment		Deng Shengli, Yang Lina and Liu Yong(1213)
Visual Analysis of Information Economics Research		Zhu Jing(1222)